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Zápis z jednání Kolejní rady 

Univerzity Palackého v Olomouci 

 
Datum a čas konání: 24.04. 2024; 8:00 – 9:00 

Místo konání: Koleje Generála Svobody, Zasedací místnost ředitelství SKM

    

Přítomni:       

SKM:       Ing. Bc. Libor Kolář, Lenka Kučová, Jana Šimková, Iveta Rehušová 

KR:       Katarína Szemanová, Salome Procházková, Erich Lonský, Pavel 

Svačina, Michal Šútor, Adam Vlach, Terézia Mudroňová 

Omluveni:      Veverka Erik, Jan Stehlík, Kristýna Kenížová, Ľudovít Balog, Jakub    

                        Ledvinka 

Hosté:            Anastázie Marie Dostálková 
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Program: 

 

1. Otevření jednání 

2. Všeobecné problémy 

1. aktualizace stavu nahlašování nového ubytovaného 

2. možnosti komunikace SKM se studenty (veřejné vyjádření k osazení koulí) 

3.  plán propagace třídicích tašek 

− seznámení s plánovanou činností KR a spolupráci s Udržitelným 

Palackým 

− samostatné rozdávání tašek v termínech dopředu určených na 

všech kolejích KR a Udržitelným Palackým 

− propagace ze strany SKM 

− distribuce tašek Kolejní radou první ubytovací dny 

− zvážení možnosti zapůjčení třídících tašek na recepcích (malé 

množství setu) 

 

3. Připomínky za jednotlivé koleje: 

 

1. 17.listopadu 

3.1.1) dotaz ohledně držáku u sprch 

3.1.2) systém výpůjčky klíčů  

3.1.3) připomínky ohledně bezpečnosti na kolejích hostky 

 

2.  Šmeralova 

    3.2.1) možnost rekonstrukce/vylepšení studovny  

 

3.  B. Václavka A, C  

4. Generála Svobody A, B 

5.  Chválkovice 

6. J. L. Fischera A, B 

7.  Neředín I, II, III, IV 

8.  Evžena Rošického 

 

4.  Různé 

5. Ukončení jednání 
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1. Otevření jednání 

Členové kolejní rady se dne 24. dubna v 8:00 setkali se zástupci SKM na koleji Generála 

Svobody a zmíněnou hostkou. Došlo k oficiálnímu otevření 7. zasedání Kolejní rady v 

akademickém roce 2023/2024.  

 

2. Všeobecné problémy 

 

2.1) aktualizace stavu nahlašování nového ubytovaného 

 

Ředitel SKM se vyjádřil, že konkrétní systém navržený pro oznamování příchodu 

nových ubytování se aktuálně testuje a od nového školního roku by měl být spuštěn. 

Ubytování budou takto informováni během roku s předstihem o příchodu nového 

ubytovaného na jejich pokoj. Kolejní rada poděkovala vedení SKM za zvážení a vyřešení 

této problematiky. 

 

2.2) možnosti komunikace SKM se studenty (veřejné vyjádření k osazení koulí) 

 

 Kolejní rada poděkovala vedení SKM za písemné vyjádření ohledně nových opatření 

týkajících se bezpečnosti na koleji 17.listopadu. Také upozornila na důležitost komunikace 

SKM se studenty, či přes web nebo sociální sítě, nakolik mnoho studentů není informováno 

a pak vznikají dezinformace nebo urychlené závěry v řadách studentů. 

 

2.3) plán propagace třídicích tašek v spolupráci s Udržitelným Palackým 

 

Kolejní rada seznámila vedení SKM o spolupráci s Udržitelným Palackým ve formě 

zvýšené propagace třídicích tašek. V novém školním roce budou tašky v spolupráci i s 

Kolejní radou rozdávány na začátku školního semestru ve 3 termínech. Tašky budou 

přístupné v halách každé koleje ve vybrané hodině a vybrané dny. Ubytovaný na koleji se 

bude moci zapsat dopředu do online formuláře zveřejněného na nástěnkách i sociálních 

sítích a tašky si v daný termín vyzvednout. Stejným způsobem bude probíhat i vracení tašek 

na konci akademického roku. SKM přislíbilo pomoc s propagováním těchto akcí.Také 

Kolejní rada navrhla iniciativu rozdávat třídicí tašky v ubytovací neděle. Oba projekty budou 

ještě doladěny a více informací bude v září zveřejněno na kanálech SKM, Udržitelného 

Palackého a KR. Kolejní rada navrhla zvážení dostupnosti tašek na recepci, přičemž by se 

ubytovaný sám zapsal do online formuláře. SKM navrhuje komunikovat přes recepce odkaz 

na QR kód přes, který už si je student objedná sám. 
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3. Připomínky za jednotlivé koleje 

 

3.1) 17.listopadu  

     3.1.1) Dotaz z formuláře ohledně držáku u sprch 

Vedení SKM sdělilo, že držáky budou do sprch doplněny a pokud to prostor ve sprše 

dovolí, instalujeme je horizontálně, aby se na ně dal postavit větší sprchový šampón. 

 

3.1.2) systém výpůjčky klíčů 

 

Ředitel SKM se vyjádřil, že většina nových opatření podléhá vývoji a změně odrážející 

výsledek. Vedení rozumí nepraktičnosti vypisování papírků studenty, a proto bude na 

recepci přístupná čtečka na ISIC, díky které si výpůjčku v systému recepční zaškrtne a 

papírek si vypíše sama jen na vlastní účel, pokud bude chtít. Proces se tímto postupem 

zrychlí. 

 

3.1.3) připomínky ohledně bezpečnosti na kolejích hostky Anastazie Marie Dostálkové 

 

Hostka Anastazie Dostálková vyjádřila výhrady ke koulím a kamerám. Opatření podle ní 

byly provedeny rychle z 0 na 100 a koule představují pro potencionální zloděje ještě 

jednodušší přístup do pokoje, nakolik jsou otevřené dveře očividně viditelné již z dálky. 

Kolejní rada argumentuje tím, že pokud si ubytovaný nechá dveře otevřené, je to jeho 

vlastní zodpovědnost vystavovat se riziku a koule jsou určeny pro lidi, kterým se může 

stát, že zapomenou na zamknutí. Koule na WC a kuchyňkách jsou osazené na odstranění 

příčiny chození cizích osob, jelikož když nemají přístupné tyto prostory, kolej se pro ně 

stává nevyužitelnou. Hostka uvedla, že by osazení bylo praktičtější na vnitřních dveřích 

do sprch ne do umýváren, ale vedení uvedlo možnost využití umyvadel cizími osobami, 

což by tedy neřešilo problém. Vedení SKM doplnilo, že od zavedení koulí a kamer na 

koleji 17.listopadu nebylo hlášeno žádné vniknutí cizí osoby na tuto kolej. 

 

V době Velikonoc se jedině cizí osoba objevila v menze, kde po vyvedení recepčníosoba 

hodila od hněvu do okna recepce kámen. Šťastnou náhodou nezranila recepční. SKM 

vzhledem i na tento incident upozorňuje, že průniky cizích osob opravdu představují 

riziko. Navzdory vyjádřením hostky o nepraktičnosti nošení klíčku vidí Kolejní rada jasný 

význam v ochraně studentů, a naznačuje, že nošení kličku je jen o zvyku. Kolejní rada 

poprosila SKM o zvážení snížení sankcí pro odemčení zabouchlého pokoje na koleji 

17.listopadu, jelikož jsou opatření na koleji čerstvá. SKM zváží tento návrh. 

 

Slečna Dostálková zmínila incident s panem údržbářem, který se omylem ocitl ve 

sprchách. Vedoucí koleje ujistila hostku i členy, že byl tento incident nepříjemnou 

náhodou. Údržbář byl zaskočen situaci a zpátky litoval že neklepal, byl upozorněn svým 

nadřízeným a studentce se SKM osobně ospravedlnilo za tento incident. 

 

SKM bylo studenty upozorněno na bouchání některých dveří, takže zadalo opravářům 

úkol promazat součástky, aby se nepříjemným zvukům zabránilo. 
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Slečna Dostálová uvedla obavu zaznamenávaní kamerou při cestě do sprchy a všech 

denních činnostech. Ředitel SKM vysvětluje, že kamery fungují na záznam a není možné 

je live všechny sledovat každý moment celý den. Při nechtěné situaci umí být, ale záznam 

vyžádán z IT oddělení, a to pouze po schválení ředitelem SKM, a pověřenou osobou 

shlédnut pro zjištění přestupku. 

 

Kolejní rada tímto ukončuje debatu o opatřeních a připomíná možnost napsání do 

anonymního formuláře, emailu nebo na Instagram Kolejní rady při dalších nejasnostech. 

S opatřeními na 17. listopadu v aktuální formě souhlasí. 

 

3.2) Šmeralova 

3.2.1) možnost rekonstrukce/vylepšení studovny 

Erich Lonský se zeptal na možnost rekonstrukce studovně na koleji Šmeralova, SKM se 

vyjádřilo, že o rekonstrukci se aktuálně neuvažuje. 

4. Různé 

SKM poprosilo Kolejní radu, zda by mohli sdílet informaci, že v ISKAMU je potřebné 

mít zadanou oficiální emailovou adresu univerzity pro zjednodušení přístupu a zasílaní 

informaci. KR bude tuto informaci sdílet na svých sociálních sítích.  

5. Ukončení jednání 

Na závěr předsedkyně Kolejní rady UP poděkovala všem přítomným za účast na 

jednání, diskuzi a konstruktivní připomínky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Zapsala: Katarína Szemanová 

V Olomouci dne 30.04.2024 

 

S A L O M E      P R O C H Á Z K O V Á     V . R . 

předsedkyně KR UP 

 


